

Styrelsemöte TBSS

Datum: 2023-10-05

Närvarande: Angelica Ljungcrantz, Sita Jern, Mona Strid Wallin, Maria Wastesson

Frånvarande: -

3e styrelsemötet med nya styrelsen sen årsmötet i mars 2023.

Vi hade ingen fast agenda utan vi gick igenom aktuella punkter samt vad vi har för öppna frågor att fortsätta arbeta med.

Generell information

När detta styrelsemöte hålls är Safiren stängd pga legionella sen ett par veckor tillbaks och oklart när de kommer öppna igen. Genomspolning av alla rör är genomförda och nu väntar vi svar på nya prover.

Tränarna har hållit träningarna som vanligt fast i gymmet för de äldre samt utomhus för de yngre. Vissa ungdomar har valt att träna hemma själva.

Vi har en bra dialog med personalen på Safiren där vi får information så snart det har funnits ny information. Vi har även fått tillgång till gymmet under tiden bassängen är stängd.

Vi har även haft kontakt med NSS (Nyköping) för att se om vi kan träna med dem men de har inte haft möjlighet att ta emot oss. Sen har vi haft olika förslag på att åka till Eskilstuna, hyra Gnesta etc men inte fått ihop något bra förslag. Vi får hoppas att Safiren får grönt ljus så snart som möjligt.

Vi firade TBSS 30 år med att bjuda med ungdomar och tränare en dag på BodaBorg i slutet av september och det blev en mycket lyckad dag med 33 st ungdomar och tränare.

Vi var även på en klubbävling i Nyköping, arrangerad av NSS, en tävling som passade de yngsta och vara en snäll tävling för att få igång ett tävlingsintresse. Vi åkte dit med 14 (!) simmare. Vi hoppas att vi kommer kunna fortsätta detta klubbbyte.

Punkter från förra mötet:

- Sekreterare på styrelsemötena – Fråga om Mona eller Maria ska föra protokoll från nu.
 - Beslutat att Mona tar rollen
- Vi behöver bestämma vart vi ska spara dokumenten. Förslag att lägga dem på "Teknik-mappen" för att vara transparenta mot simmare och föräldrar.
 - Mötet beslutade att lägga ut protokoll på laget.se och Mona ser till att detta och förekommande protokoll läggs upp där.
- Mailen - Sita kollar m Jonas hur vi kan få med Angelica på TBSS-mailen där många tävlingsinbjudningar kommer
 - Klart!
- FB – Sita kollar m Jonas om att sätta Angelica som admin och ta bort Jonas/Annette
 - Fortfarande olöst, Angelica har inte behörighet att ta bort andra administratörer men har all annan behörighet. Sita kollar igen med Jonas och ber honom skriva ner vad för steg som behöver göras. Allt får vi kontakta Facebook och höra hur vi ska gå vidare.
- LoK stöd - hur gick det?
 - Klart, fick in 7000 sek för vt2023 och 5000 sek för ht2022
- Fakturering – Sita kollar med Jonas om hur vi gör det från Laget.se
 - Klart men Sita ligger lite efter med bokföringen

- När söks kommunstödet? Det behöver vi ha koll på
 - Innan sista mars 2024 och det söks 1 gång per år.

Stående punkter på varje styrelsemöte

Budget – hur ligger vi till? Behöver vi vidta åtgärder?

- Generellt ligger vi fortfarande bra till mot budget.
- Vi är just nu 52 st aktiva ungdomar. Det rullar fortfarande in förfrågningar och vi kommer ta in nya simmare hela hösten.
- Vi har spenderat 9850 sek från BodaBorg vilket var enligt budget, budgeterat var 10 000 sek. Fakturan är redan betald.
- Vi avvaktar med att be om kompensation för förlorad bassängtid pga legionellan men om det drar ut längre på tiden kommer vi kontakta kommunen.
- Sita kollar om det går att hyra Hedebyhallen som back-up för vår Halloween-simning, ifall Safiren fortfarande är stängd då.
- Vi beslutade på mötet att vi ska separera Vansbro-startavgift från vanliga tävlingar till kommande budget-år
- Vi har inga pengar till resebidrag/övernattning i budget för 2023 så för de som vill åka till tävlingar som kräver övernattning kommer få betala själva. Hur vi ska hantera det här i framtiden är en fråga för kommande budget-arbete.

Tävlingar – vilka ska vi åka på?

Det blev beslutat på årsmötet 2023 att alla tävlingar ska godkännas av styrelsen så det är en stående punkt på agendan.

- Vi har idag 7000 sek budgeterat för tävlingsavgifter, inkl startavgift till Vansbro. En vanlig simtävling har startavgift mellan 60-80 sek per start, SumSim ligger på 100 sek. Vi har inte koll på hur mycket av våra 7 000 sek som gått åt.
 - Mötet beslutade att Angelica börjar följa upp antal starter per tävling från och med nu för att ha lite koll på vilka pengar vi rör oss med per tävling.
- Då vi inte haft så mkt bassängtid beslutades att vi kör tävlingen i Norrköping 22a oktober då det är korta sträckor och vänder sig främst till de yngre.
- Även regions-SumSim 11-12 november är en tävling som vi borde åka på och den går i år i Falun. Vi har 3-4 simmare som kan åka till SumSim då den vänder sig till ungdomar från 13 år och uppåt och man måste ha en tävlingstid innan.

Vi pratade också om att mötas upp alla simmare på tävlingar, så man känner att man tillhör ett gäng. Att man samlas en tid på en punkt och "peppar" igång varandra och agerar som en klubb.

Övriga punkter

Vi pratade också om hur vi ska få in mer pengar till klubben och först och främst är förslaget att få in fler simmare. Vi pratade och beslutade att vi ska gå ut och marknadsföra oss mer.

Beslutades att vi ska ta fram en affisch och börja sätta upp på bibliotek i Hölö/Trosa etc men också dela den på fb som vi ber alla dela upp.

- Angelica fick uppgiften att ta fram en affisch.

Vi pratade också om att kontakta ÖSP om att göra ytterligare ett reportage om oss och hur vi kör vidare med våra träningar även när Safiren varit stängd.

- Sita kontakter ÖSP och ser om det finns ett intresse.

Det kom upp en fråga kring vad vi som klubb har för försäkring för barnen? Gäller den exempelvis vid samåkning till tävlingar?

- Det måste kollas upp och frågan bordläggs tills nästa möte.

Valberedningen har gått ut och efterfrågat en ny kassör. Inge napp än så länge.

Punkter till nästa möte:

- Budget
- Kommande tävlingar
- Facebook-åtkomst
- Vi har mycket dokument i pärmar, hur ska vi hantera klubbens handlingar?
- Uppföljning från tävlingarna vi gjort under hösten
- Bestämma nya mötesdatum för 2024
- Försäkringsfrågan
- Beachflagga att ha med på tävling
- Vart är gamla årsmötesdokument sparade? På laget.se finns bara för 2022 och 2023
- Tränarkläder

Nästa styrelsemöte bokat:

- Torsdag 7/12 – Hos Angelica kl. 18.00

Punkter att ta med till årsmötet, fylls på efter varje styrelsemöte

- Förslag att vara 5 st i styrelsen
- Revisor, vem kan vi använda?
- Ny kassör
- Separera Vansbro-startavgift från vanliga tävlingar till kommande budget-år
- Ta med i budget-arbetet hur vi ska hantera resebidrag (bil/övernattning) för tävlingar

Mötet avslutades.

Sekreterare:



Mona Strid Wallin

Justeras:



Angelica Ljungcrantz

Justeras:



Sita Jern